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м. Київ          22червня 2017 р. 
 
На засіданні були присутні наступні члени правління:  
 
Озімковський Сергій Валентинович  
Сайтарли Олена Олексіївна  
Шуляк Олег Степанович  
Денисенко Юлія Миколаївна  
Мірошник Андрій Володимирович  
Матущенко Євгенія Дмитрівна                             
Торшина Ірина Василівна  
Ялижка Станіслав Станіславович  
Цимбал Сергій Олександрович  
Петриченко Ірина Анатоліївна.  
 
Всього присутніх 10членів Правління. 
Головуючий на зборах – Голова Правління ОСББ «ОАЗИС 2016» Петриченко І.А. 
Засідання правління повноважне та може вирішувати усі питання, що належать до його 
компетенції. 
 
На засіданні було розглянуто наступні питання: 
 
1. Коротко про виконану роботу. 

2. Затвердження на посаду Головного інженера кандидатури Дерун Олександра з 01.07.2017 
року. 

3. Вибори Заступника Голови Правління. 

4. Фінансові питання (у тому числі консьержна служба) 

5. Участь в "Громадський проект" Бюджет міських ініціатив " 

 

Питання порядку денного № 1.Коротко про виконану роботу. 

Виступили:Петриченко Ірина, Дерун Олександр та розповіли про виконані роботи за період з 
початку переходу на самозабезпечення, а саме^ 

- Прийнято документи від ТОВ «ЕК» 
- Промивка системи ХВП +ГВП корп.6.2, 7;8 
- Зроблено обтяжку автоматів, щитів по ел. щитовим 
- Проведено повну замену ламп на LEDв корпусах 3/1; 3/2; 4/1; 4/2 (фойе) + частково на 

поверхах; 5/2; 6/1; 8/1;8/2; 
- Прибирання технічного поверху 5/2 від пташиного посліду та будівельного сміття, 

підвалу корп.2, дах корп. 5, 6; 
- Наладка насосних станцій корпусів 6, 8 
- Підготовка документів для заключення договорів с ПАТ «Київводоканал» и Пат 

«Київенерго» 
- Відновлено роботу системи ОДС; 
- Зроблено розмежування обліку електроенергії та холодної води на корпуси 2,3  
- Проведено повний огляд нежитлових приміщень з приводу підключення до ХВП та 

надано інспектором водоканалу приписи на заключення договорів на постачання ХВ до 
офісів 

- Заміна замків на основних місцях доступу до підвалів, ел. щитових 
- Також усунено багато проблем в кімнатах із сантехнічними приладами в кімнатах 

консьєржей, які довготривалий період часу не вирішувались ТОВ «ЕК». 

Питання порядку денного № 2.Прийняття з 01.07.2017р. на посаду Головного інженера ОСББ 
«ОАЗИС 2016»Дерун Олександра Станіславовича після закінчення строку випробування один 
місяць (з 01.06.2017 – 01.07.2017 р. р.) з окладом 12 000,00 грн згідно кошторису. 
 
Виступила:Петриченко І.А.та доповіла, що протягом місяця був випробувальний термін по 
договору підряду Головного інженера Дерун Олександра Станіславовича, зараз пропонується 
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прийняти офіційно згідно штатного розкладу з окладом 12 000,00 грн відповідно до кошторису. 
 
Результати голосування: 10 (одностайно) за 
 
Рішення: Призначити наказом на посаду Головного інженера ОСББ «ОАЗИС 
2016»Дерун Олександра Станіславовича з 01.07.2017 року, згідно штатного розкладу 
та окладом 12 000,00 грн. 
 
Питання порядку денного №3.Вибори Заступника Голови Правління. 

Виступила:Сайтарли Олена Олексіївната запропонувала дві кандидатури на посаду Заступника 
Голови Правління: Шуляка Олега Степановича та Цимбал Сергія Олександровича. Виступила 
Євгенія Матущенко та також запропонувала кандидатуру Цимбал Сергія Олександровича. 
Виступила Петриченко Ірина та запропонувала кандидатуру Денисенко Юлії. Виступила 
Денисенко Юлія та  запропонувала кандидатуру Цимбал Сергія Олександровича та Сайтарли 
Олени Олексіївни. 
 
На голосування було винесено кандидатуру Цимбала Сергія Олександровича. 
Члени правління одностайно проголосували за. 
 

Рішення:Обрати заступником Голови ПравлінняЦимбала Сергія Олександровича 

 
Питання порядку денного № 4.Фінансові питання (у тому числі консьержна служба) 
 
Виступив: Член правління Озімковський Сергій та ознайомив із запропонованою комерційною 
пропозицією компанії «Тренинг Групп», як варіант для розгляду питання співпраці для 
оптимізації витрат. 

 
Члени правління одностайно проголосували за. 
 
Питання порядку денного № 5.Участь в "Громадський проект" Бюджет міських ініціатив " 
 
Виступила: Петриченко І.А та запропонувала скористатися можливістю зробити покращення в 
будинку через участь у  "Громадському проекті " Бюджет міських ініціатив ". При подачі проектів 
та набрання необхідної кількості голосів реалізація проекту виконується за бюджетні кошти. 
Інформація щодо Громадського проекту та інструкція з приводу участі надсилалась усім на 
електронні адреси. 
  Наразі відпрацьовується проект з приводу встановлення сонячних батареї для забезпечення 
електроенергії на власні потреби  

 
Пропозиція, яка ставиться на голосування по 5-му питанню порядку денного:  
прийняти участьу  "Громадському проекті " Бюджет міськихініціатив " з проектами по 
озелененню та реконструкції дитячого майданчику, встановленню сонячних батареї, 
реконструкції спортивного майданчику, системи очистки питної води , тощо.  

Члени правління одностайно проголосували за. 
 


